
Referat af møde i IMADAs undervisningsudvalg 25. maj 2012 
 

Deltagere: Martin Svensson (MS), Hans Christian Petersen (HCP), Tilde My Larsen (TML), 

Kasper Tofte (KT), Christian Kudahl (CK) Christian F. Sommerlund (CFS). 

Afbud: Lene Monrad Favrholdt (LMF), Bjarne Toft (BT). 

Referent: Svend Kiilerich (SK). 

 

1) Godkendelse af dagsorden. 

 

Dagsordenen blev godkendt. 

  

 

2) Godkendelse og opfølgning af referat fra sidste møde. 

 

Opfølgning til referat fra sidste møde, pkt. 3: Handlingsplan for MM510 er endnu ikke 

godkendt. 

Referatet blev godkendt med ændringer til pkt. 3 og 4. 

 

3) Gennemgang af kursusevalueringer og handlingsplaner fra 3. kvartal 2012. 

MM502, calculus II: Evaluering og handlingsplan blev godkendt. 

 

MM507, differentialligninger: MS beder underviser om at uddybe handlingsplan og sende 

den til SK, der sender den til undervisningsudvalget til godkendelse. 

 

MM509, topologi II: Evaluering og handlingsplan blev godkendt. 

 

MM516/816, fladers geometri: Bogen er et problem. Den er kommet i en ny udgave, og 

bliver sværere og sværere at undervise efter, men den er gratis. God evaluering. 

Handlingsplan godkendt. 

 

DM829, effektive grafalgoritmer: Evaluering og handlingsplan blev godkendt. 

 

DM530, agil systemudvikling og softwares livscyklus: MS beder underviser om at uddybe 

handlingsplan vedr. bog og slides og sende den til SK, der sender den til 

undervisningsudvalget til godkendelse. 

 

DM508, algoritmer og kompleksitet: Evaluering og handlingsplan blev godkendt. 

 

DM505, databasedesign- og programmering: Underviser bedes sikre at instruktor ser 

evaluering. Evaluering og handlingsplan blev godkendt. 

 

 

4) Gennemgang af fagrådets rapport. 

MS sender rapporten rundt til alle på IMADA, og nævner den også på næste institutforum. 

Den bliver gennemgået i detaljer på næste møde i undervisningsudvalget.  



 

5) Eventuelt. 

KT orienterede om bekymring på Institut for Virksomhedsledelse og Økonomi for, at det nye 

calculus-kursus kommer til at indeholde for meget fysik. MS svarede, at den person han har i 

tankerne til at undervise kurset ikke er fysiker. MS taler med Bjarne Toft om dette. 

MS fremviste udkast til ”Master in Science Communication” med profil i 

naturvidenskabelige fag. Han spurgte udvalget, om de havde ideer og kommentarer til 

udkastet. MS skal til møde om dette om 2 uger. Han vil scanne udkastet og sende det til 

undervisningsudvalget, som er velkommen til at sende feedback inden mødet.  


